

2010年5月5日

致：轉口/轉載 產地來源證用戶

由於近年營運成本不斷上升，由2010年6月1日起，本會將對下列服務收取費用：

1. 打證費
申請轉口/轉載 產地證。而需要本會職員輸入證書資料者，每份收打證費\$10，不限字數和修改次數。
2. 空白證書
空白證書每本(20套)收費\$10。申請表則仍然免費贈送。

客戶如使用本會網證服務<www.webco.hk>申請證書，則毋需支付打證費及空白證書費。

如有任何查詢，請與本會羅先生聯絡，電話 2398 6036。

5 May 2010

To: Re-export / Transhipment CO Users

Due to the rising operating costs in recent years, the following services will be charged at a fee, with effect from 1 June 2010.

- 1 CO Typing
Applications requiring typing services from the Chamber will be charge at \$10 per application regardless of the number of words and amendments.
- 2 Sales of CO Form
\$10 per pad (20 sets) of certificate form.
Application forms will continue to be provided over the counter for free.

There will be no CO typing fee or sales of CO form fee if you use our online CO application service at www.webco.hk.

Should you have further queries, please feel free to contact our Paul LO at 2398 6036.



簽證部副總裁
張耀成
YS Cheung
Senior Director – Certification Division